國立陽明交通大學土木工程學系
碩士班畢業論文口試委員調查表
Department of Civil Engineering

National Yang Ming Chiao Tung University 
Survey of the Master Thesis Oral Examination Board Members 
姓名Name of Student：
                    學號Student ID： 
                       
聯絡電話Telephone：
                    
論文題目Thesis Title：中文(Chinese)                                                               
英文(English)                                                                

口試日期Date of oral examination： 
                    時間Time： 
                       
口試地點Place：
                                   
	口試委員姓名
Name of Oral Examination Board Member
	服務單位（請註明職稱）
Employer (specify the title)
	電子郵件
Email
	聯絡電話
Telephone
	共同指導

(請打V)
Put a “V” for joint advice
	召集人

(請打V)
Put a “V” for the convener
	是否搭乘高鐵
Take High-Speed Railway

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	


※ 自108學年度起舉行學位考試之學生應完成「論文原創性比對」，供學位考試委員參考。
(完成請打V) 
※ Effective 2019, students taking the degree examination should complete the “Originality of Master Thesis Cross-Reference” as reference for the members of the examination board. 
(Put a “V” for completion) 
□ 已完成論文交叉比對 Master Thesis Cross-Reference Completed. 
指導教授Thesis advisor: _______________________________ (簽名signature)

註：(請務必詳讀以下說明)

Note: (Read the following carefully)
1. 依會計室說明，指導教授僅支論文指導費，不另支口試費；口試費最多支給三名口試委員，若口試委員超過三名，超支部分則請指導教授自行籌措。
According to the Accounting Office, only the counseling fee will be paid to the thesis advisors. There is no payment for oral examination. Only up to 3 members of the oral examination board will be remunerated for participating in the oral examination. The thesis advisors should cover the expenses in excess.

2. 依會計室說明，搭乘高鐵之委員交通費應購買標準車廂車票並實報實銷。
According to the Accounting Office, members of the oral examination board who select to take Taiwan High Speed Railway should take a standard cabin and will be reimbursed.

3. 依系規規定：碩士學位考試以口試方式進行。口試委員三至五人。口試至少應有委員三人出席始能舉行。口試成績以平均七十分為及格，但有一半以上口試委員評不及格者，以不及格論。口試不及格而修業年限未屆滿者，得於次學期重考，重考以一次為限。
The Department requires that: Master degree examination will be taken in the form of an oral examination and the examination board is consisted of 3 to 5 faculties. The oral examination may proceed with the presence of at least 3 board members. The passing mark is set at average of 70. Students will be deemed to fail in the oral examination if more than half of the examination board members fail the students. Students who fail in the oral examination may take a second attempt in the next semester within the allowable period of study but only 1 second attempt is permitted.
4. 口試相關表格：學位考試成績資料表一份、論文審定書一份、口試結果表一份、學位論文考試評分表（此份依考試委員人數而決定份數）。
Related documents for the oral examination: one copy of the degree examination result information sheet, one copy of the master thesis confirmation, one copy of the oral examination result, and degree examination scoring sheet (the number of copies required will depend on the number of examination board members).
5. 口試同學請於口試日期7天前，將口試委員邀請函併同論文初稿送達每位口試委員。
Students taking the oral examination should send the invitation letter to each examination board member together with the preliminary draft of the master thesis 7 days prior to the date of oral examination.
6. 離校時請繳交平裝論文三本至系辦，其中須為一本正本。正本為系上留存，其餘兩本為圖書館及國圖。
Students should submit 3 copies of the master thesis to the office of the department at the time of departure, of which 1 copy should be the original specimen. The department shall keep the original specimen while the other two copies will be for University library and national library collection.

7. 本表請於口試日期14天前繳交至系辦以便安排相關事宜。 謝謝！
Please submit this form 14 days prior to the date of oral examination to the Department Office for proper arrangement. Thank you!

